






Som  kristne tror vi, at livet er givet os af Gud – at verden er blevet til 
ved ham 

En sandhed vi hverken kan eller vil give køb på

Man siger: At enhver bli´r salig i sin tro
Som kristne må vi insistere på, at det både er sandt – og usandt

Når vi taler om troen på Jesus 
kan troens udtryk og aftryk nemlig være særdeles forskellige

Men inderst inde er der tale om den samme tro



Gud har givet os livet – vi skal leve det
Rettesnoren han gi´r os for vore liv hedder: 

Du skal  elske Herren din Gud og din næste som dig selv

Som kristne må vi insistere på, at det intet har med etik og moral at gøre
For troen på Jesus bygger aldrig på etik og moral

Troen på Jesus bygger altid på håbet til Guds kærlighed

Hvor vores væsen er at se på os selv og lade os selv være centrum
er troens væsen at se bort fra os selv og lade Jesus være centrum

Ham, der bøjer sig til os og hvisker: Også du er min!



Og dog kræver kærlighedsbuddet alt af os
Det er vores forpligtelse at elske – og her kommer etik og moral i spil

Men målet er ikke høj moral og glimrende etik
Målet er slet ikke noget som helst

For målet er allerede nået:
Vi er allerede Guds børn!

Som Guds børn er vi ved troen allerede fuldkomne
Nu skal vi også leve som  Guds børn – og være som vores far i himlen

Og vi kan det……i troen på ham!



Evangeliet er, at:
Netop fordi vi er dem, der – i os selv – kommer til kort, segner og falder

må vi hver især være den, vi er i Jesus
Og i ham er vi Guds fuldkomne børn

I egen kraft formår vi aldrig at føre Guds vilje igennem
Ved hans kraft er intet derimod umuligt

Ved ham får vi lov at leve i troens kraftfelt af kærlighed, tilgivelse & nåde

Dét er evangeliets løfte – for Herren siger: 

For mig skal hvert knæ bøje sig, og hver tunge skal bekende Gud



Må din dag få glæde
lysende til stede
under himlens brede
bånd af kærlighed

Og må Herrens lys skinne
og må jordens milde vinde
varme hjertet inderst inde
i al evighed

Rigtig go´ søndag


